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Referat fra bestyrelsesmødet d. 07-12-2011 
 

Deltagere:  
Jens Højme, Palle Nielsen, Peter Weng, Jørgen Brøsen, Lars Ulrik Hansen, Jan Vinsløv, Marianne 
Lund & Susanne Hansbo.  
 
Afbud: 
Ingen 
 
Åben dagsorden 
 
Pkt. 1 Beboer fremmøde  

• 2 beboere mødte op 
 
Pkt. 2 Valg af referent 

• Lars Ulrik– lukket referat 
• Jens – åbent referat 

 
Pkt. 3 Varmemester orienterer.  

• Fugtskader i 2 lejligheder - 3 gulve udskiftes, vandskader er formentlig overstået i 
denne omgang. 

• Video overvågning og udstyr stjålet. Nyt indkøbes via forsikring. 
• Tagrender renses på Bondehavevej. 
• Træfældning er i gang. 

 
Pkt. 4 Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Godkendt  
 

Pkt. 5 Økonomi 
• Regnskabet ser fint ud, lille overskud. 

 
Pkt. 6 Orientering fra fritidsudvalget 

• Vellykket afvikling af julearrangementerne, stor tilfredshed hele vejen rundt. 
 
Pkt. 7 Orientering fra Redaktionsudvalg   

Fotografen tog billeder af Bestyrelsen, Fritidsudvalget og                                                                                                             
Ejendomsfunktionærer i Skoleparken inden mødet startede.    
Spørgsmål fra Kreativ klubben om manglende indlæg i bladet blev klarlagt. 
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Pkt. 8 Orientering fra Selskabslokaleudvalg               
 Kontaktperson: Marianne 

• Der er indkøbt 12 vaser og 10 stole ( klapstole ). 
Der blev talt om mulighed for borde med hjul under som permanent kunne stå 
fremme. 
Der bliver fulgt op på rengøringen. 
 

Pkt. 9 Orientering fra Flagudvalg 
 Kontaktperson: Jens  

• Flagliste fordelt mellem Lars-Ulrik og Jens, revideres i Marts 2012 
 

Pkt. 10 Orientering fra Vaskeriudvalg 
 Kontaktperson: Susanne 

• Sæbe dispenser, Håndklæderulle holder og en svingarm til klude er opsat.   
  
 
Pkt. 11 Sager til behandling: 
 

A: E-sag Renovering. Orientering omkring beboerhotel status, opfølgning 
og udarbejdelse af helhedsplan. Status  
• Triumfvej 47 (beboerhotellet): 

    Går i gang Feb. 2012 og forventes klar til indflytning januar 2013 
 

 Renovering: 
 Registreing ved Vissenbjerg er igangsat.  
 Information til beboerne inden Jul. 
 
  Fjernvarme: 
  Etableringen er gået lidt i stå p.g.a. problemer med underføring og        
økonomi i Hyrdeparken. 

    
 

B: E-sag         Orientering fra månedsmøde inspektør/formand/   
                         varmemester          
                          

Vandskader fra juni måned er afsluttet og beboere er flyttet hjem igen, 
Der taltes om fremover  at udarbejde en checkliste over boligernes 
indvendige tilstand. 

                          
 

C: E-sag Skimmelsvamp, noget nyt? 
• Ingen nye sager.  

 
  

D: E-sag Beboersag 
• 2 beboersager 

 
E: E-sag Postkasseudflytning 
 Er næsten afsluttet.    

 
 
F:E-sag  Grundkursus for afdelingsbestyrelsesmedlemmer 

  Jens og Peter blev tilmeldt. 
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.G:E-sag  Opfølgning på fredagspost 

  Intet til referat. 
 
 
                      Pkt. 12 Evt. 
 

• Intet til referat 


